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Inleiding
Hart voor Medemblik is een groot voorstander van afvalscheiding en het verminderen van restafval. 
Dat moet echter in balans zijn met het gebruiksgemak voor inwoners.
Dit kan door te investeren in machines die het afval scheiden. Dat betekent geen recycle-tarief 
maar machinaal nascheiden. Met nascheiding kunnen we efficiënter het afval scheiden. Dat is goed 
voor het milieu en kan de samenleving geld besparen.
Per 1 januari 2022 is het afvalbeleid in gemeente Medemblik op de schop gegaan. Het nieuwe 
afvalbeleid heeft verstrekkende gevolgen en werd in zeer korte tijd vlak door het college ingevoerd. 
Inwoners werden hierdoor overvallen, ze zijn niet tot nauwelijks betrokken geweest bij de 
invoering. De inwoners die van zich lieten horen werden niet serieus genomen. Huishoudens 
hoorden pas na de besluitvorming wat de gevolgen voor hun woonomgeving waren.
Hart voor Medemblik wil graag het volgende weten:

1. Is het college met Hart voor Medemblik eens dat het recycle-tarief geen goed idee is?

antwoord De Raad heeft besloten het recycle-tarief in te voeren omdat het systeem bewezen 
effectief is in het terugdringen van de hoeveelheid restafval en het verbeteren van het 
scheidingsrendement. Het college voert dit besluit uit.

Kosten door recycle-tarief

1. Welk tarief rekenen andere gemeenten uit Noord-Holland Noord – die gebruik maken 
van het recycletarief – voor het aanbieden van de zwartgrijze afvalcontainer?

Antwoord Dat varieert:
Wormerland: € 2,18 zak 60l; € 5,66 140l; € 8,70 240l
Hollands Kroon: € 2,00 zak; € 4,67 140l; € 8,00 240l
Uitgeest: € 0,50 zak 30l; € 1,00 zak 60l; € 3,50 140l; € 6,00 240l
Medemblik: € 2,79 zak 60l; € 8,33 140l; €11,00 240l
Noordoostpolder: € 3,34 zak 60l; € 7,81 140l; € 13,39 240l (langs ervaring binnen HVC)

2. Welke gemeenten uit Noord-Holland Noord maken op dit moment niet gebruik van het 
zogenoemde recycle-tarief?



Antwoord De overige. Bij een aantal staat het wel in de planning voor 2023 of later

3. Waar bestaat het kostendekkende tarief uit? Graag een overzicht.
a. Hoe kan er een verschil zijn tussen meerdere gemeente?

Antwoord Elke gemeente maakt zelf zijn keuze uit welke overheadkosten worden doorbelast naar de 
afvalstoffenheffing. Ook de geografische omstandigheden (veel buitengebied versus veel 
kernen) heeft invloed op de efficiëntie en daarmee de kosten van de inzameling.

4. Wat zijn de (extra) kosten voor het opruimen van een afvaldumping?

Antwoord Dat is op voorhand niet aan te geven. Na drie maanden komt er een evaluatie.

5. Wat zijn de (extra) kosten voor het opruimen van zwerfafval?

Antwoord Dat is op voorhand niet aan te geven. Na drie maanden komt er een evaluatie.

6. Wat zijn de (extra) kosten voor het nascheiden van niet goed scheiden van het afval?

Antwoord Dat is op voorhand niet aan te geven. Na drie maanden komt er een evaluatie.
Niet goed genoeg scheiden van PBD en GFT leidt tot afkeur en afvoer naar een 
afvalverbrandinsginstallatie, tegen navenant hogere kosten per ton.

7. Wie betaalt de (extra) kosten van deze handelingen die HVC moet doen?

Antwoord De gemeente en daarmee indirect de burgers

8. Doordat er regelmatig vuilniszakken naast de ondergrondse containers liggen komt er 
meer ongedierte op af. Wat gaat het college doen om dit te voorkomen?

Antwoord Meer optreden en handhaving, inzet afvalcoach(es)

9. Bij meerdere verzorgingstehuizen zijn ondergrondse afvalcontainers geplaatst. De 
opening van de container is te hoog voor de bewoners en kunnen hierdoor niet hun afval 
in de bak doen. Wat gaat het college doen om voor deze groep inwoners het gemak te 
vergroten?

Antwoord Afvalcoaches van HVC gaan in gesprek met deze doelgroep en leveren maatwerk waar 
mogelijk.

Ook zijn er mogelijkheden via www.vrijwilligerswerk.nl

http://www.vrijwilligerswerk.nl/


De negatieve effecten van het recycle-tarief

1. Kunt u ons inzicht bieden in de mate waarin vuilnis in de verkeerde afvalcontainer 
beland/ tot in hoeverre er sprake is van een vermenging van soorten afval?

Antwoord Dat is op voorhand niet aan te geven. Na drie maanden komt er een evaluatie.

2. Hoe hoog is percentage afvalbakken dat wel wordt aangeboden, maar niet wordt 
meegenomen? Graag een overzicht van de redenen (te vol, te leeg, verkeerd 
aangeboden, en alle andere redenen waarom afvalbakken niet worden geleegd)

Antwoord Dat is op voorhand niet aan te geven. Na drie maanden komt er een evaluatie.

3. Hoeveel signalen/ meldingen heeft de gemeenten gekregen voor het recycle-tarief? 
Graag een overzicht van de melding.

Antwoord Na drie maanden komt er een evaluatie.

4. Hoeveel signalen/ meldingen heeft de gemeenten gekregen na het invoeren van het 
recycle-tarief? Graag een overzicht van de melding.

Antwoord Na drie maanden komt er een evaluatie.

5. Wat gaat het college doen om deze meldingen te verminderen?

Antwoord Na drie maanden komt er een evaluatie. 
De ervaring in heel  het land is dat de meeste burgers na drie maanden echt gewend zijn 
aan het nieuwe systeem. Na de evaluatie komt het college –mogelijk- met voorstellen als 
het dan nog nodig is. Verder hebben wij ons KCC..

6. Bent u bekend met het feit dat er huisvuil wordt gedeponeerd in publieke vuilcontainers 
en acht het college dit wenselijk?

Antwoord Dumpingen moeten door inzet van BOA’s en Afvalcoaches worden teruggedrongen.

Wij hebben meerder meldingen ontvangen dat de app niet goed registreert hoeveel zakken en/of de 
afvalbak geleegd is.

1. Hoe vaak is dit voorgekomen?

Antwoord Na drie maanden komt er een evaluatie.



2. Hoe gaat het college voorkomen dat deze inwoners onnodig extra moeten betalen?

Antwoord Na drie maanden komt er een evaluatie. Dat doen wij samen met HVC, die de containers 
heeft geplaatst.

3. Wat gaat het college doen om dit in het vervolg te voorkomen?

Antwoord Na drie maanden komt er een evaluatie


